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آذربایجان شرقی قطب تکواندو کشور
 ملی پوش جدید از ملکان

تکواندوکار ملکانی در تیم ملی تکواندو کش�ور جام فجر و قهرمانی آزاد آس�یا به 
مصاف حریفان خود می رود.

ب��ه گزارش عص��رآزادی آنلاین، ترکیب تیم های منتخب تکواندو زن��ان و مردان ایران برای 
حضور در مس��ابقات بین المللی تکواندو جام فجر و آزاد آس��یا از س��وی سازمان تیم های ملی 
مش��خص شد. علیرضا نظری تکواندوکار آذربایجان شرقی در وزن دوم تیم ملی تکواندو کشور 
به مصاف حریفان خود خواهد رفت. س��ی و یکمین دوره مسابقات بین المللی تکواندو جام فجر 
طی روزهای 22 تا 24 مهرماه و سومین دوره رقابت های آزاد آسیا روزهای 25 تا 28 مهرماه 

در هتل "پارسیان استقلال" تهران برگزار می شود.
لازم به ذکر است در سال های اخیر میرهاشم حسینی، سعید رجبی، امیرمحمد بخشی،عرفان 

ناظمی و بیتا توپچیان از تکواندو آذربایجان شرقی به تیم ملی راه یافته بودند.

حسن یزدانی عضو کمیسیون ورزشکاران اتحادیه 
جهانی کشتی شد

حس�ن یزدانی با رأی کشتی گیران حاضر در رقابت های جهانی نروژ به مدت چهار 
سال به عضویت کمیسیون ورزشکاران اتحادیه جهانی کشتی درآمد.

انتخابات کمیس��یون ورزشکاران اتحادیه جهانی کش��تی در جریان رقابت های جهانی در شهر 
اسلو کشور نروژ برگزار شد. فدراسیون کشتی حسن یزدانی دارنده مدال های طلا و نقره المپیک 
و طلا، نقره و برنز جهان را بعنوان نماینده ایران در این انتخابات معرفی کرد که این کش��تی گیر 
پرافتخار با رأی کشتی گیران حاضر در رقابت های جهانی نروژ برای چهار سال بعنوان عضو جدید 
این کمیسیون انتخاب شد. تاماس لورینچ از مجارستان در کشتی فرنگی، یویی سوساکی از ژاپن 
در کشتی زنان، آرسن جلفالکیان از ارمنستان در کشتی فرنگی، لمار لیسی از کاستاریکا در کشتی 
آزاد ، بلیسینگ ابورودودو از نیجریه در کشتی زنان و جسیکا لاورس مک بین در کشتی زنان از 
استرالیا بعنوان دیگر اعضای این کمیسیون انتخاب شدند. کمیسیون ورزشکاران اتحادیه جهانی 
کشتی از سال 2۰۱۳ و به منظور محافظت از حقوق و منافع کلیه ورزشکاران سبک های المپیکی 
اتحادیه جهانی کشتی راه اندازی شده است و در دو دوره قبل حمید سوریان و کمیل قاسمی عضو 

کمیسیون ورزشکاران اتحادیه جهانی کشتی بودند.

تغییر سرمربی تیم ماشین سازی تکذیب شد

تغییرات در کادر فنی تیم ماشین سازی تبریز تکذیب شد.
به گزارش عصرآزادی آنلاین، روز گذش��ته اخباری مبنی بر تغییر س��رمربی تیم ماشین سازی 
در فضای مجازی منتش��ر و حتی از محمداف مربی جمهوری آذربایجان که س��ابقه بازی در تیم 
ماشین سازی را دارد به عنوان جانشین اکبرپور یاد شد. یونس قربانی مالک باشگاه ماشین سازی 
ضمن تکذیب این خبر گفت: خبر جدایی علی رضا اکبرپور از تیم ماشین سازی کذب و در جهت 
حاشیه سازی برای این منتشر شده و همین جا عنوان می کنم که آقای اکبرپور با قدرت تمام به 
کارشان ادامه می دهند و به هیچ وجه شخص دیگری جایگزین وی نخواهد شد و سیاست باشگاه 
نیز حمایت قاطع از کادر فنی فعلی است. تیم فوتبال ماشین سازی تبریز که سال پیش از لیگ برتر 
فوتبال کشور سقوط کرد، امسال با مالکیت جدید در لیگ دسته یک ایران حضور داشته به دنبال 
بازگش��ت به لیگ برتر است. تمرینات این تیم از دو ماه پیش زیر نظر علی رضا اکبرپور آغاز شده 
و روز یکشنبه این تیم در اولین بازی خود در تبریز میزبان تیم شهرداری همدان است. ورزشگاه 

یادگار امام)ره( تبریز ورزشگاه خانگی تیم ماشین سازی در این فصل است.

اعزام ۸ جودوکار ناشنوا به مسابقات قهرمانی جهان فرانسه
۸ جودوکار ناشنوا برای شرکت در مسابقات قهرمانی جهان، آبان ماه عازم فرانسه می شوند.

آخرین اردوی آمادگی تیم ملی جودو ناشنوایان برای شرکت در مسابقات قهرمانی جهان با حضور 
8 ورزشکار در آکادمی ملی المپیک از امروز سه شنبه 2۰ مهر آغِاز می شود و تا چهارم آبان ادامه 
خواهد داشت. امیر محمد دفتری، علیرضا ساعتیان محمد آسیابی شفیعی، علی سلحشور گلخانی، 
مصطفی سفیدی، مهرداد بداغی، علی قنبری و مسعود رستگار جودوکاران دعوت شده به اردوی 
آمادگی هس��تند.   هدایت این تیم را محمدرضا لوئی مقدم )س��رمربی( و محمد حسن مجلسی، 
مصطفی نمکیان و شهرام نوش آبادی )مربیان( و محمد حسین جعفری مربی بدنساز تیم برعهده 

دارند. مسابقات قهرمانی جهان جودو ناشنوایان از 5 تا 8 آبان در فرانسه برگزار می شود.

پایان بلاتکلیفی فوتبالیست های ناشنوا

احداث زمین چمن مصنوعی جدید ناشنوایان بزودی
دبیر فدراس�یون ناش�نوایان از جم�ع آوری زمین چمن مصنوعی ناش�نوایان که 
بیش از ۴۵ س�ال از نصب آن س�پری می شود و احداث زمین چمن مصنوعی جدید 

ناشنوایان توسط شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی خبر داد.
مهدی نصیبی ، اظهار کرد: پروسه بازسازی زمین چمن مصنوعی ناشنوایان که بیش از 45 سال از  
نصب آن سپری می شود، سال گذشته در دستور کار شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی قرار 
گرفته بود که پس از چند بار به تعویق افتادن، امسال اجرای این پروژه نهایی شد. وی گفت: برای 
احداث زمین چمن مصنوعی جدید ناشنوایان، باید زمین چمن مصنوعی قبلی توسط فدراسیون 
جمع آوری تا زمین چمن جدید توسط شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی نصب می شد، به 
همین خاطر فروش زمین چمن مصنوعی ناشنوایان را به مزایده گذاشتیم اما چون خریداری وجود 
نداشت، به امور خیریه واگذار کردیم تا پس از جمع آوری و زیرسازی زمین،  زودتر این پروژه توسط 
شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی به مرحله اجرا گذاشته شود. دییر فدراسیون ناشنوایان در 
پایان افزود: با توجه به این که سال آینده المپیک ناشنوایان را پیش رو داریم، امیدواریم با نصب هر 
چه سریعتر زمین چمن مصنوعی جدید ناشنوایان، فوتبالیست های ناشنوا برای پیگیری تمرینات 

خود از بلاتکلیفی خارج شوند.

دارن�ده مدال برنز جهان با تمجید از عملکرد 
مدال آوران کشتی فرنگی ایران در رقابت های 
جهان�ی نروژ، گفت: هر چند بس�یاری از چهره 
ه�ای مطرح کش�تی جه�ان در ای�ن رقابت ها 
غایب بودند اما این موضوع چیزی از ارزش کار 

بچه ها کم نمی کند.
افش��ین بیابانگرد ، درب��اره ارزیابی خود از عملکرد 
تیم ملی کش��تی فرنگ��ی در رقابت ه��ای قهرمانی 
جهان، اظهار کرد: به نظر من به غیر از یکی دو وزن 
مثل رامی��ن طاهری و مهرداد مردان��ی که به دلیل 
اس��ترس بالا ناش��ی از انتظارات نتوانستند علی رغم 
شایستگی در حد واقعی خودشان ظاهر شوند، سایر 
بچه ها بهترین کش��تی هایشان را گرفتند و نمایش 
خوبی داش��تند. اگر کمی شانس داش��تیم تیم ملی 

قهرمان جهان می شد.
دارنده مدال های برنز جهان و بازی های آسیایی،  
درباره س��طح کیف��ی رقابت ها، گفت: ب��ه هر حال 
امسال ش��اهد برگزاری ش��کل جدیدی از مسابقات 
جهانی بودیم. در مجموع ۱۰ کشور در آزاد و فرنگی 
با تیم کامل در مس��ابقات حضور داش��تند اما به هر 
حال کش��تی فرنگی ایران نایب قهرمان جهان شده 
و نبای��د در باد این مدال ها بخوابیم. قطعا در س��ال 
ه��ای بعد رقابت های جهانی مثل همیش��ه جدی و 
سطح بالا خواهد بود و ما باید خود را آماده رویدادی 
فراتر از ای��ن دوره کنیم. رقابت های قهرمانی جهان 
در ای��ن دوره قاب��ل قیاس با دوره ه��ای قبل نبود و 
بس��یاری از چهره های مطرح در ن��روژ غایب بودند. 
تی��م های زیادی اصلا نیامدن��د و یا با ترکیب ناقص 
در این مسابقات حضور داشتند اما بچه های در این 
مس��ابقات به عن��وان یک تورنمنت خ��وب به نتیجه 
بسیار خوبی رسیدند و کش��تی های خوبی گرفتند. 
کشتی ایران از این فرصت به خوبی استفاده کرد و با 
کس��ب مدال های رنگارنگ بر سکوی نایب قهرمانی 

ایستاد.
بیابانگ��رد با بیان اینکه از مدال آوران المپیک تنها 

۴ یا ۵ نفر در این مسابقات حاضر بودند، خاطرنشان 
ک��رد: در مجموع از م��دال آوران جهان��ی ۲۰۱۹ و 
المپیک توکیو ، ۷۰ درصدش��ان غایب بودند اما این 
دلیل��ی بر این نیس��ت که ارزش کار بچ��ه ها پایین 
آورده شود. شاید در بیشتر اوزان نفرات درجه ۲ یا ۳ 
حضور داشتند اما شک نکنید از این بچه ها در سال 

های آتی بیشتر خواهیم شنید.
ملی پوش س��ابق کش��تی فرنگی ای��ران، تصریح 
کرد: هر ک��دام از این بچه ها که مدال طلای جهان 
گرفتند، ۲۰ یا ۳۰ س��ال دیگر هم به عنوان قهرمان 
جهان شناخته می ش��وند و مدالشان با ارزش است. 
بنابراین نازل بودن س��طح کیفی مسابقات نسبت به 
دوره های قبل نباید باعث کمرنگ ش��دن ارزش کار 
بچه ها شود. در کشتی فرنگی خیلی کم پیش آمده 
۶۰ یا ۷۰ درصد یک تیم موفق به کس��ب مدال شود 
یا ۴۰ یا ۵۰ درصد یک تیم به مدال طلا برس��د، چرا 
که در کش��تی فرنگی همیشه مدال ها بین کشورها 

تقسیم می شود.

وی ب��ا تاکید بر اینکه ای��ن موفقیت باعث افزایش 
حضور نوجوانان در باش��گاه های کش��تی می شود، 
گفت: باید این ش��رایط را به خوب��ی مدیریت کنیم. 
یک��ی از بحث هایی که واقعا تاثی��ر زیادی در حفظ 
ش��ور و انگیزه کش��تی گیران دارد و باعث می شود 
همه برای رس��یدن به تیم ملی ت��لاش کنند، قانون 
مدون و نوشته ش��ده درباره انتخابی تیم ملی است، 
نه اینکه هر ش��خصی بخواهد بر اساس نظر شخصی 
تیم را انتخاب کن��د. این کار انگیزه ها را از بین می 
برد، باش��گاه های کشتی را خالی می کند، قهرمانان 
دلس��رد می شوند و دیگر چیزی از کشتی باقی نمی 
ماند. ای کاش مدال نگیریم اما سالن های کشتی پر 
از کشتی گیر شود. چه آقای بنا و یا خود من ممکن 
اس��ت نظرمان روی یک کشتی گیر باشد و مطمئن 
باش��یم او صد در صد مدال می گیرد و نفر بعدی به 
مدال نمی رسد، اما با این وجود اگر انتخابی بگذاریم 
و نفر دوم موفق به شکس��ت کش��تی گیر مد نظر ما 
ش��ود و مدال هم نگیرد، باز کش��تی برنده است چرا 

ک��ه با این کار امی��د را در بین کش��تی گیران زنده 
کرده ایم. بیابانگرد خاطرنش��ان ک��رد: نبود انتخابی 
بدون ش��ک باعث مرگ کشتی است و چیزی از آن 
باقی نمی گذارد. مس��ئولان نباید فقط یکی دو سال 
نتیجه بخواهند. انتخابی باید ملاک اصلی شود، دیگر 
نتیجه مان از المپیک ریو که بدتر نمی شود، مگر چه 
اتفاقی پس از آن افتاد؟ اما اگر ملاک انتخابی بود به 

خیلی چیزها می رسیدیم.
دارن��ده مدال برنز جهان، با تاکی��د بر لزوم حضور 
کش��تی گیران در رقابت های معتب��ر، گفت: ما نیز 
می توانیم به ج��ای صرف هزینه زیاد برای برگزاری 
مس��ابقاتی مثل جام باش��گاه های جهان، تورنمنت 
ه��ای معتب��ر با پ��اداش دلاری خ��وب بگذاریم و با 
حضور چهره های سرش��ناس، مس��ابقاتی را با سطح 
کیفی بس��یار خوب برگزار کنیم. تا زمانیکه در جام 
تختی چهره های سرش��ناس کش��تی ایران و جهان 
نیایند و مردم س��الن را پر نکنند، نمی توانیم بگوییم 
مردم با کش��تی آش��تی کرده اند. الان بخاطر نتایج 
مسابقات جهانی، کشتی در کانون توجهات است اما 
این موضوع دو یا س��ه ماه طول می کشد و ما باید با 
برگزاری مس��ابقات درجه یک و س��طح بالا با حضور 
قهرمانان بزرگ، مردم را به سالن مسابقات بکشانیم.

بیابانگرد ، در پاسخ به این سوال که آیا پیشنهادی 
برای حضور در س��مت های فنی کش��تی داش��ته یا 
خیر، گفت: در ای��ن چند وقت دنبال کارهای خودم 
هستم اما با س��وریان و دیگر دوستان در فدراسیون 
ارتباط دارم. از روز اول دوستان به من لطف داشتند 
اما اعلام کردم فعلا بیرون باش��م بهتر اس��ت. طبق 
صحبتی که با س��وریان داشتم فعلا تمایلی به حضور 
در تیمه��ای ملی کش��تی ندارم و فع��لا از بیرون به 

کشتی کمک کنم بهتر خواهد بود.
وی در پای��ان گفت: آنجا یک نفر مثل محمد بنا را 
می خواهد که از همه چیز زندگی اش بخاطر کشتی 
بگذرد اما من فعلا در شرایطی نیستم که بتوانم وقت 

زیادی برای کار در کشتی بگذارم.

 س�رمربی تیم ملی کشتی فرنگی معتقد است رقابتهای جهانی 
۲۰۲۱ نروژ با ظهور ستاره های آینده داری در کشتی فرنگی ایران 

همراه بود.
تیم ملی کش��تی فرنگی کش��ورمان شب گذش��ته پس از کسب نایب 
قهرمانی در رقابتهای جهانی 2۰2۱ نروژ وارد تهران شد و مورد استقبال 
پر شور مردم و مسئولان قرار گرفت. محمد بنا سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی در حاشیه این مراسم گفت: تاکنون هیچ سالی ندیده بودید که من 
با پرچم روی تشک کشتی دور بزنم، اما امسال من این کار را کردم؛ چون 
ستاره های جدیدی در کشتی فرنگی ظهور کردند. امیدوارم این ستاره ها 

در المپیک پاریس هم بدرخشند.
بنا درباره طلس��م ش��کنی کشتی فرنگی با کس��ب مدال طلا بعد از ۷ 
سال گفت: من بعد از هر کدام از این پیروزی های طلایی با دویدن بروی 

تش��ک کشتی به بچه ها س��التو زدم که این موضوع نشان داد که خیلی 
خوشحال هستم.

او درباره اینکه تیم ملی کش��تی فرنگی در روزهای نخس��ت مسابقات 
جهانی متزلزل ظاهر شد، گفت: خداوند روز اول یک مقدار اذیتم می کند، 

اما روز آخر را برایم کامل می کند. همه اتفاقات رخ داده کار خداست.
بن��ا در خصوص عملکرد یوس��فی گفت: به طور حت��م 2 ملی پوش ما 
جزو بهترین س��نگین وزن های جهان هس��تند. به هر حال ش��انس علی 

اکبریوسفی بود که مدال طلای سنگین وزن را بگیرد.
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی درباره اینکه گرایی در ثانیه های پایانی 
بر حریفان خود غلبه کرد، خاطر نشان کرد: بعضی از افراد باعث می شوند 
که یک ورزش ماندگار و خاطره انگیز ش��ود. استرس و فشاری که گرایی 

به مردم وارد آورد باعث شد مردم هم او را فراموش نکنند.

پس از بازگشت به ایران؛
محمد بنا: ستاره های جدیدی در کشتی فرنگی ظهور کردند

پیشکس�وت فوتبال ایران گف�ت: تمامی تیم ها ب�ازی ایران را 
آنالیز می کنند و همین مس�اله باعث ش�ده کار برای ملی پوشان 
کشورمان سخت شود اما نشان دادیم به شایستگی تیم اول قاره 

آسیا هستیم.
محمود کلهر ش��امگاه سه ش��نبه  اظهار داشت: بازی در نیمه اول زیاد 
چنگ��ی ب��ه دل نزد اما در نیمه دوم وقت��ی گل خوردیم تیم ملی فوتبال 

همیشگی خودش را بازی کرد و دیدیم روند بازی چقدر تغییر کرد.
وی ادامه داد: پس از گلی که دریافت کردیم روند بازی تیم تغییر کرد 
و شاهد تعویض هایی بودیم که باعث شد تیم به جلو کشیده شود، حضور 
امیدنورافکن باعث ش��د قدرت تیم بیشتر شود و فشار زیادی روی دروازه 
کره بیاوریم. البته به نظرم باید از همان ابتدا این فشار را ایجاد می کردیم 

تا آنها نتوانند به خوبی بازی سازی کنند.
کارش��ناس فوتبال کشورمان یادآور ش��د: فراموش نکنیم کره از بابت 
فوتب��ال خیل��ی حرفه ای عمل ک��رد و از فضاهای پش��ت دفاع ما خیلی 
خوب بهره برد و توانس��ت موقعیت های خوبی ایجاد کند. ما یک بازی با 

تیم��ی خوب و حرفه ای را مدیری��ت کردیم هر چند این بازی یک بازی 
س��نگین بود. کلهر گفت: تیم ملی باید روند رو به رشد خود را ادامه داد، 
ام��ا هر چه جلوتر می رویم تیم ملی دچار افت می ش��ود و این به دلیل 

آن اس��ت که آنالیز خوبی از سوی حریفان در مورد تیم ما در دستور کار 
قرار می گیرد.  

وی افزود: در این بازی برابر تیمی بازی کردیم که فراتر از فوتبال قاره 
آس��یا بازی می کند و نشان دادیم به حق تیم اول قاره آسیا هستیم.  در 
بازی های آینده ما باید حواس��مان به عمق دفاع خودمان باش��د چرا که 
تیم های دیگر به دنبال نفوذ از این منطقه هس��تند و این می تواند برای 
ما مش��کل ایجاد کند. با این شرایط و روندی که در پیش گرفته ایم می 
توانیم راهی جام جهانی ش��ویم و این یک اتفاق خوب برای فوتبال ایران 

است.
گفتنی است دیدار تیم های ایران و کره از مرحله مقدماتی جام جهانی 
2۰22 با تساوی یک بر یک خاتمه یافت. تیم ملی ایران با این نتیجه ۱۰ 
امتیازی شد و به صدرنشینی خود در این گروه ادامه داد و کره جنوبی با 

8 امتیاز در رده دوم ایستاد.
تیم های امارات، لبنان و عراق هم با 2 امتیاز در رده های بعدی جای 

گرفتند. سوریه نیز با یک امتیاز در انتهای جدول است.

کلهر: نشان دادیم تیم اول قاره آسیا هستیم

کیفیت مسابقات جهانی از ارزش کار فرنگی کاران کم نمی کند
بیابانگرد: 

در حاشیه مراسم قرعه کشی؛

علیرضا دبیر: تیم هایی که در لیگ کشتی پول ندادند کنار بکشند
حقی:

برای گرفتن مدال دوچرخه سواری باید هزینه کرد

رئیس فدراس�یون کشتی گفت: لیگ باید محل درآمدی 
برای کش�تی گی�ران باش�د و تیم ها باید ب�رای آن هزینه 

کنند.
مراس��م قرعه کشی بیست و یکمین دوره رقابت های لیگ برتر 
کش��تی آزاد و فرنگی باشگاه های کشور  در دانشکده تربیت بدنی 

دانشگاه تهران برگزار شد.
علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی در این مراسم گفت: خدا 
را ش��کر از زمانی که من آمده ام س��ومین س��الی است که لیگ 

کشتی را قرعه کشی می کنیم.
وی ادامه داد: تیم هایی که پول ندادند کنار بکشند. لیگ باید محل درآمدی برای کشتی گیران باشد و اگر 

قرار باشد تیم ها در رسانه ها دیده شوند، باید برای آن هزینه کنند.
دبیر تصریح کرد: اگر کشتی گیری برایتان کشتی نگرفت، پولش را ندهید، اما اگر کشتی گرفت باید پولش 

را بدهید و رعایت مسائل اخلاقی را داشته باشید و حقشان را بدهید.
رئیس فدراس��یون کشتی گفت: لیگ محل مناسبی برای کسب درآمد کشتی گیران است. تیمی که ۳ یا 4 

میلیارد هزینه می کند مطمئناً سرگروه می شود، نه تیمی که 2۰۰ میلیون هزینه کرده است.
وی گفت: یادمان نرود اگر لیگ س��ال قبل را راه نمی انداختیم، نمی توانس��تیم به افتخاراتی که امس��ال در 
المپیک کسب کردیم برسیم. یادمان باشد حتماً در لیگ، بحث داوری و اشتباه وجود دارد اما از شما می خواهم 
که گذشت کنید تا کشتی خراب نشود. دبیر تصریح کرد: اینکه مقام معظم رهبری برای کشتی آزاد و فرنگی 
ما در فاصله چند روز پیام می دهد یعنی اتفاق بزرگی افتاده است و ما همه باید تلاش کنیم که کشتی را بالا 
بیاوریم. وی با تقدیر از صدا و س��یما گفت: رس��انه ملی کنداکتور خود را برای ما ۱۰ روز خالی گذاشت و این 

یک حرکت بسیار خوب بود و ما باید همیشه صدا و سیما را همراه خود داشته باشیم.
دبیر اظهار داش��ت: نگاه ما المپیک پاریس اس��ت. فریب این مسابقات جهانی را نخوریم. لیگ را باید طوری 

برنامه ریزی کرد که بعد از مسابقات المپیک و جهانی اهمیت کافی داشته باشد.
رئیس فدراس��یون کشتی خاطرنش��ان کرد: از کش��تی گیران و تیم ها خواهش می کنم با هم صادق باشند. 
تعهدات را با هم مکتوب کنید تا به مشکل بر نخوریم. لیگ ها تا امسال خیلی خوب برگزار شده است. با رئیس 
س��ازمان لیگ ش��رط گذاشتیم که امسال هم همینطور پای کار بایس��تد، چون این لیگ آبروی کشتی است. 

تیمی که در کشتی به دنبال پول باشد به هیچ چیز نمی رسد و در کشتی باید عاشق آن باشید.

مربی جدید تیم ملی دوچرخه س�واری گفت: آرزو دارم 
دوچرخه سواری ایران به روزهای خوب گذشته برگردد اما 
الان ش�رایط به گونه ای اس�ت که برای گرفتن مدال باید 

هزینه کرد.
علیرض��ا حقی درباره قبول مس��ئولیت تیم های ملی دوچرخه  
س��واری استقامت و نیمه اس��تقامت بیان کرد: از آنجا که عاشق 
دوچرخه سواری هستم، این مسئولیت برایم سنگین نیست و هر 
چقدر هم که سخت باشد، دلم می خواهد این کار را با جان و دل 
انجام دهم. مسئولان حمایت و دوچرخه سواران هم همت کنند 

ان شاالله روسفید خواهم بود. حقی در پاسخ به این پرسش که مدت زمانی که تا بازی های آسیایی در اختیار 
دارد برای کس��ب نتیجه کافی اس��ت یا خیر، تاکید کرد: چهار، پنج رکابزن داریم که واقعا خوب هستند. اگر 
دوچرخه های به روز و در مس��ابقات حضور داش��ته باشیم، می توان کاری انجام داد. قبلا هم در ایران پیست 
چوبی نداش��تیم اما ما در مسابقات زیادی ش��رکت می کردیم و باشگاه ها هم دوچرخه سواران را به مسابقات 
زیادی اعزام می کردند از این رو نبود پیست چوبی خیلی مشکل ساز نبود. دوچرخه ها هم باید به روز شوند 
وضعیت دوچرخه ها نسبت به قبل خیلی متفاوت شده است و ما باید از دوچرخه های به روز استفاده کنیم.

او ادامه داد: شرایط در حال حاضر به گونه ای شده که بدون تعارف باید هزینه کنیم تا مدال بگیریم و بدون 
هزینه کردن هیچ چیزی به دست نمی آوریم. وضعیت دوچرخه ها نسبت به سال 2۰۱2 که من در المپیک 
ش��رکت کردم بس��یار متفاوت شده اس��ت  گونه ای که حتی در ماده 4 کیلومتر تیمی، دو چرخه های به روز 
می تواند ۶ ثانیه در بهبود رکورد دوچرخه سواران تاثیر گذار باشد. مربی تیم ملی دوچرخه سواری در پاسخ به 
این پرسش که اگر امکانات و تجهیزات مدنظر فراهم نشود چه می کند؟ تاکید کرد: من با آقای هاشم کندی 
سرپرست فدراسیون که صحبت کردم خیلی خوشبین بود و کمیته ملی المپیک قول  کمک داده است هم در 
بحث خرید دوچرخه و هم در مورد حضور در مسابقاتی که می تواند به ما کمک کند. حتی ممکن است مربی 
اروپایی هم در کنار تیم قرار بگیرد تا هم دوچرخه س��واران هم و هم ما بتوانیم از وجودش اس��تفاده کنیم. او 
افزود: ترکیه نزدیک به ایران قرار دارد که سفربه آن نیازی به تهیه ویزا ندارد پیست  و مسابقات خوبی دارد از 
این رو باید از امکانات و مسابقات این کشور استفاده کنیم. نکته این است که دوچرخه سواران ایران از لحاظ 
پتانس��یل مش��کلی ندارند و حتی خیلی بهتر از رکاب زنان کشورهای دیگر هستند اما بحث امکانات به روز و 

حضور در مسابقات این تفاوت سطح را به وجود آورده است. 


